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 PROTOKÓŁ nr 10/IV/2023 

 

 

z posiedzenia Zarządu Polskiej Federacji Petanque - Polskiego Związku Sportowego, które 

odbyło się w dniu 27.04.2023 roku za pomocą komunikatora Skype.  

Przewodniczący zebrania: Celina Lichnowska 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Celina Lichnowska – Prezes Zarządu 

2. Mariusz Klimaszewski 

3. Wioletta Śliż 

4. Mariusz Stawicki 

5. Krystian Maćkowiak 

6. Agnieszka Wyderka-Dyjecińska 

W części posiedzenia brał udział Michał Olejnik, Przewodniczący Komisji Regulaminowej. 

 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Podjęcie uchwały w sprawie klubu z Mieczewa (zmiana statusu prawnego 

stowarzyszenia). 

  

2. Sprawa protestów złożonych w kontekście udziału Marcina Rutkowskiego w zawodach 

Indywidualnych Mistrzostw Polski Mężczyzn. 

3. Odpowiedź na pismo Broen Karo Dzierżoniów.  

 

 

Ad. 1  

zał. Uchwała 23/IV/2023 - w sprawie przyjęcia Mieczewskiego Hufca Miotającego w poczet 

członków zwyczajnych PFP-PZS 

 

 

Ad. 2  

Do Zarządu wpłynęły dwa protesty w brzmieniu:  

 

„Wnosimy o unieważnienie wyników turnieju kwalifikacyjnego IMPM w dn. 23 kwietnia br w 
Liskowie w związku z udziałem w nim zawodnika nieuprawnionego. Marcin Rutkowski 
wystapił w ww. zawodach z naruszeniem zasad regulaminu IMPM (art. I, ust. 1). Ten fakt 
znalazł potwierdzenie w adnotacji dokonanej przez obserwatora PFP w protokole z 
zawodów. Mimo zgłaszanych zastrzeżeń przed rozpoczęciem turnieju decyzję o rozpoczęciu 
zawodów z udziałem Marcina Rutkowskiego podjął sędzia główny Paweł Pieprzyk, na 
podstawie telefonicznych konsultacji z osobami, "które mogą taką decyzję podjąć", jak 
stwierdził arbiter. Byłoby to w przypadku Zarządu PFP-ZS złamaniem obowiązującego statutu 
Federacji (decyzja nie była podjęta kolegialnie, nic nie wiadomo o zwołaniu nadzwyczajnych 
posiedzeń Zarządu ani jego prezydium w przedmiotowej sprawie). Argumentacja 
przemawiająca za dopuszczeniem do zawodów w Liskowie przedstawiona przez Marcina 
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Rutkowskiego jest całkowicie bezzasadna, ponieważ kolejny turniej kwalifikacyjny IMPM 
odbędzie się w innym terminie i w innym miejscu, a możliwość zapisania tam jest wciąż 
aktualna. Ponadto w turnieju analogicznej rangi, który odbywał się dzień wcześniej w 
Liskowie, Marcin Rutkowski wziął udział na podstawie skutecznego, zgodnego z regulaminem 
zapisu.  
Wobec powyższego wnoszę jak na wstępie.  
Z upoważnienia Zarządu Klubu Graczy Bulowych i zawodników tego klubu, którzy brali udział 
w turnieju kwalifikacyjnym IMPM w Liskowie w dn. 23.04.2023 
Piotr Mycielski - wiceprezes KGB w Łodzi 
 
”Śrem, 24.04.2023 r. 
Polska Federacja Petanque – 
Polski Związek Sportowy 
52-314 Wrocław, 
ul. Wałbrzyska 33A/3 
Protest 
Jako uczestnik zawodów Eliminacji Indywidualnych Mistrzostw Polski w Liskowie składam 
oficjalny protest w związku z nieregulaminowym rozegraniem tych zawodów przez organizatorów, 
a tym był TS Liskowiak Lisków. 
W zawodach udział wziął zawodnik Uczniowskiego Parafialnego Klubu Sportowego „Bula” 
Kalonka Łódź Marcin Rutkowski, który zgodnie z regulaminem rozgrywek nie miał prawa 
rywalizować w tych eliminacjach, bo najzwyczajniej nie zgłosił się do nich w wyznaczonym 
terminie. 
Regulamin rozgrywek jasno stanowi do kiedy można zgłaszać swój udział w zawodach, 
tłumaczenia że nie można było się zapisać do zawodów ze względów technicznych są mało 
wiarygodne. Jest szereg innych możliwości żeby sobie z takimi „problemami” poradzić. 
Rzekomo zgodę na udział w zawodach wyraził zarząd PFP. 
Na jakiej podstawie ? Gdzie jest oficjalna informacja na ten temat ? 
Nie może tak być że w naszym środowisku są tzw. „święte krowy” które swoją postawą wymuszają 
określone reakcje u organizatorów jak również sędziów którzy obsługują zawody. 
Zawodnik o którym mowa, będący reprezentantem Polski na MŚ i kadrowiczem powinien świecić 
przykładem swoim zachowaniem, być wzorem do naśladowania. Niestety tak nie jest. 
1. Domagam się unieważnienia rozegranych w Liskowie wyników. 
2. Wnioskuję o zwrot kosztów jakie ponieśli uczestnicy zawodów(wpisowe). 
3. Wnioskuję o wyznaczenie terminu i miejsca w którym ponownie zostaną rozegrane eliminacje z 
udziałem tych którzy stawili się w Liskowie 23 kwietnia 2023 roku. 
Ze sportowym pozdrowieniem 
Stefan Bartkowiak”. 
 

Zarząd wysłuchał także opinii Michała Olejnika, Przewodniczącego Komisji Regulaminowej, 

który wyraził pogląd o konieczności respektowania zapisów regulaminowych przez wszystkich 

graczy. Wyjaśnienia złożyli Prezes i Wiceprezes, którzy działając na podstawie §38. Statutu 

Polskiej Federacji Petanque pkt 6. w brzmieniu: 

„6. W okresie pomiędzy posiedzeniami Prezydium, decyzje w sprawach pilnych może 

podejmować Prezes Zarządu lub Wiceprezes. Informacja o podjętych decyzjach zostaje 

przekazana na najbliższym zebraniu Prezydium Zarządu” przyjęli wyjaśnienia zawodnika 

Marcina Rutkowskiego kłopotach technicznych związanych z zapisem na turniej i dopuścili go  

do rywalizacji. Jako że pojawiły się wątpliwości co do prawdziwość oświadczeń zawodnika, 

Zarząd zwróci się firmy Intermedia z zapytaniem, czy system wykazywał jakieś 

nieprawidłowości i czy odnotowano nieudane próby logowania (zapisów) do turnieju. Do 

czasu zweryfikowania tych informacji Zarząd wstrzymuje się z podjęciem ostatecznej decyzji.  
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Ad.3 

Do Zarządu PFP-PZS wpłynęło pismo w brzmieniu:  
KSP. BROEN – KARO                                                        Dzierżoniów 27.04.2023r 
      Dzierżoniów 
 
 
 
                           Do Zarządu Polskiej Federacji Petanque 
 
 
Zarząd KSP BROEN-KARO Dzierżoniów zwraca się z prośbą o szczegółowym uzasadnieniu podjętej 
decyzji przez PFP o nie powoływaniu Kadry Polskich Weteranów. 
Uzasadnienie tej decyzji prosimy opublikować na stronie PFP w Aktualnościach. 
Uważamy że należy się to wszystkim zawodnikom zrzeszonych w PFP którzy są już weteranami a w 
niedalekiej lub dłuższej przyszłości wszystkich czeka ten kierunek bo nikt od tego nie ucieknie, więc 
dotyczy to wszystkich. 
 
 
Z Poważaniem w imieniu Zarządu KSP BROEN-KARO Dzierżoniów 
                                   Ryszard Kowalski 

 
  

Zarząd PFP-PZS wyjaśnia, że wyczerpał swoje możliwości współpracy z dotychczasowym 

trenerem kadry weteranów i za najwłaściwsze przyjął rozwiązanie polegające na wyłonieniu 

reprezentacji weteranów poprzez sportową rywalizację. W przekonaniu Zarządu pozwoli to na 

uzdrowienie atmosfery wokół reprezentacji w tej kategorii. Zwracamy także uwagę na to, że 

kadra weteranów nie jest objęta dofinansowaniem z Ministerstwa.  

 

 

Na tym posiedzenie Zarządu zakończono.  

  

PROTOKOŁOWAŁ:  

/-/Mariusz Stawicki 

                                                                                                  PREZES PFP-PZS 

/-/Celina Lichnowska 


